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Notulen jaarvergadering Historische Kring Bommelerwaard 

10 mei 2023, 19.30 uur, Het Hurns Kerkje, Hurwenen 

 

 

Aanwezig van het bestuur: Leo Weyman, Anne Klop, Roel van Zeelst, Jan Piels en Margot 

Schreuders-Verkuil.  

Aanwezig: 20 leden 
Melding van verhindering: 15 leden 
 
1. Opening 

Leo Weyman opent de vergadering, heet iedereen van harte welkom en blikt kort terug op 2022.  

2. Notulen jaarvergadering 2022 

De notulen van 11 mei 2022 worden doorgenomen en zonder op/aanmerkingen goedgekeurd en 

vastgesteld. 

3. Mededelingen 

-  De HKB is aan het uitzoeken wat nodig is om de ANBI status aan te vragen. Daarvoor moeten in 

ieder geval de statuten worden gewijzigd. Statutenwijziging is ook nodig om het aantal 

bestuursleden van 7 naar 5 te wijzigen. Anne geeft een korte toelichting op de aanvraag.  

-  Het plaatjesverzamelalbum Bommelerwaard van AH was een groot succes. Mooie samenwerking 

met Stadskasteel, Hedels en Driels museum. In alle 3 de musea was een fototentoonstelling over de 

historie van de Bommelerwaard gecombineerd met het ruilen van de plaatjes. Bijkomstigheid, niet  

verwacht maar heel waardevol was: het sociale aspect van het verzamelen, ruilen en elkaar helpen 

een plaatjesalbum vol te krijgen.  

4. Jaarverslag Historische Kring Bommelerwaard 2022 

Leo geeft toelichting op het jaarverslag. Is vastgesteld.  

5. Financieel verslag over 2022 

Anne Klop geeft toelichting op het financieel verslag. In 2024 is er weer een lustrum. 

De penningmeester is tevreden en de aanwezige leden ook. Er werden geen vragen gesteld over het 

verslag en zonder aanpassingen zijn de stukken vastgesteld. 

6. Verslag van kascontrolecommissie over 2022 

De heren Fred Keser en Ben Vissers verklaren geen onregelmatigheden te hebben gevonden. 

Complimenten aan de penningmeester over zijn duidelijke manier van boekhouden. Ze stellen de 

aanwezigen voor om decharge te verlenen aan het bestuur.   

7. Dechargeren van gehele bestuur t.a.v. de jaarrekening 

Er wordt decharge verleent door de leden. 

8. Benoeming kascontrolecommissie  

De heer Fred Keser treedt af als lid, de heer Ben Vissers blijft nog een jaar lid van de commissie. De 

heer Jan Buijlinckx treedt aan als nieuw lid. Mevrouw Jos van der Wedden stelt zich beschikbaar als 

reserve lid.  

Leo bedankt de kascontrolecomissie.  
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9. Verslag Genealogisch internetforum over 2022 

Leo Weyman geeft namens Jos de Kloe toelichting op het verslag. Mooi om te zien dat er 

belangstelling voor het forum is. Er komen nieuwe leden bij en worden reacties of nieuwe 

onderwerpen geplaatst. Leo dankt Jos voor zijn inzet voor het forum.  

10. Verslag redactie “Tussen de Voorn en Loevestein” over 2022 

Evert-Jan Smeenk geeft een korte toelichting op het verslag. Hij is blij dat de TvL over copy niet heeft 

te klagen. 

Nieuwe redactieleden zijn altijd welkom net zoals input voor een themanummer.  

Leo Weyman geeft een compliment aan de redactie voor de inhoudelijk mooie stukken en dankt 

hen.  

11. Verslag lezingencommissie over 2022 

Jan Piels geeft toelichting op het verslag. Het is mooi dat in 2022 weer 4 lezingen konden zijn. Vooral 

het drieluik van Marjan Witteveen over de Sint-Maarten is heel goed bezocht. Fijn dat er weer meer 

mensen op de lezingen afkomen. 

12. Verslag Archeologie over 2022 

Roel van Zeelst geeft toelichting op het verslag. Er zijn op diverse plaatsen in de Bommelerwaard 

opgravingen geweest. De verslagen hierover komen op de website. Helaas komen de verslagen van 

opgravingen altijd erg laat en is het moeilijker er aan te komen.  

Roel geeft aan dat, indien gewenst, er een archeologische lezing door Huib Jan van den Oord kan 

worden gegeven. Daarin een uitleg over allerlei procedures over een  archeologische opgraving.  

 

14. Bestuursverkiezing 

Leo Weyman benoemen tot voorzitter. Benoeming unaniem met een dankbaar applaus van de 

aanwezige leden.  

Aftredend en niet herkiesbaar is Jan Piels (lezingencommissie, bijhouden website en 

facebookpagina). Jan heeft een opvolger in gedachten. Die wordt hierover gepolst. De voorzitter 

dankt Jan hartelijk voor zijn 12 jarige inzet voor de HKB en overhandigt hem een boeket bloemen.  

15. Rondvraag  

- Komt er dit  jaar een excursie? Voorzitter: we zijn voornemens een excursie dit jaar na de zomer te 

organiseren.  

- Voorzitter bedankt de vraag- en antwoordwerkgroep voor de snelle, accurate en goede 

beantwoording van de vragen die binnenkomen.   

Marjan Witteveen vraagt of er mensen zijn die in deze werkgroep willen zitten. Is er interesse? 

Aanmelden via info@hkbommelerwaard.nl 

16. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 20.35 uur . 

Aansluitend wordt er een lezing gehouden door Roland Gieles over Bommelerwaardse schilders vlak 

na de Tweede Wereldoorlog.   

 

  


